
Protokół Nr 8/2023 

Z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego i 

Finansów Rady Gminy Wielkie Oczy z dnia 31 maja 2023 r. 

 

Pan przewodniczący komisji P. Jacyk rozpoczął posiedzenie o godzinie 8:30, witając 

przybyłych członków komisji oraz wszystkie osoby uczestniczące w posiedzeniu. 

Na podstawie listy obecności (zał. nr 1 do protokołu) stwierdził, że obrady są 

prawomocne, na 9 członków komisji obecnych było 8. 

Pan przewodniczący komisji P. Jacyk przedstawił zaplanowany do realizacji porządek 

posiedzenia: 

1. Opiniowanie projektów uchwał. 

2. Sprawy bieżące. 

Innych propozycji tematów nie było, a zaplanowany porządek posiedzenia przyjęto 
jednogłośnie. 

W posiedzeniu oprócz członków komisji uczestniczyli: Wójt Gminy Wielkie Oczy Pan Albert 

Hawrylak, kierownik referatu Pan Mariusz Janeczko, skarbnik E. Słotwińska, referent G. 

Wojtasik-Cymbalista, inspektor K. Żywiak. 

Pan przewodniczący P. Jacyk poprosił o głos Panią skarbnik E. Słotwińską, która 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok 

(zał. nr 2 do protokołu). Pan radny R. Osowski zapytał o przetarg na oświetlenie. Pan wójt A. 

Hawrylak odpowiedział, że wg radcy dokumentacja jaką przedstawiła firma, która wygrała 

przetarg jest niewystarczająca. Aktualnie odbywa się taki sam przetarg w Lubaczowie 

i czekamy żeby zobaczyć co wybierze gmina Lubaczów. Wójt nadmienił również, że 

w zamówieniu jest prawo wyboru opcji i wówczas gdy zostanie wybrana droższa oferta to 

zrezygnujemy z oświetlenia przy stawach w Wielkich Oczach. Pan radny R. Osowski zapytał czy 

planowana kwota na wynagrodzenia nauczycieli zostanie w całości wydana. Pani skarbnik 

E. Słowińska odpowiedziała, że po wstępnych rozmowach ze szkołą przynajmniej połowa z tej 

kwoty zostanie wydana. Pan radny R. Osowski zapytał o planowaną kwotę wynagrodzenia 

inspektora nadzoru budowy sali gimnastycznej w Łukawcu. Pani skarbnik E. Słotwińska 

odpowiedziała, że około 80 tys. zł. Pan kierownik M. Janeczko nadmienił, że rozmawiał 

z inspektorem i ustalił, że ceny w kosztorysie są takie same jak obecne ceny na rynku. 

Podkreślił również, że pierwotny kosztorys był dwa razy większy, po analizie inspektora koszty 

zostały zmniejszone. Pan wójt A. Hawrylak dodał, że po ostatniej komisji rozmawiał 

z wykonawcą, który nie zgodził się wykonać drenażu po kosztach. Rozpoczęła się dyskusja na 

temat pracy igłofiltrów podczas, której kierownik M. Janeczko stwierdził, że praca igłofiltrów 

wchodzi w rozliczenie ryczałtowe i gmina nie zamierza za to płacić. Nadmienił również, że 

proces obciążenia gminy jest kilkuetapowy i to, że wykonawca wysłał informację, że 

zastosowane zostały igłofiltry nie znaczy, że musimy za nie zapłacić. Pan kierownik M. Janeczko 

poinformował jakie roboty dodatkowe będą wykonywane. Pan wójt A. Hawrylak 



poinformował, że schody nie były wcześniej zaprojektowane, wg kosztorysu koszt schodów 

i podjazdu tj. ok 245 tys. zł. Nadmienił również, że wysłane zostało oficjalne pismo do 

inspektora z informacją, że co tydzień po pobycie na terenie budowy ma przedstawić wpis do 

dziennika budowy. Projekt uchwały poddano pod zaopiniowanie, głosowanie. Członkowie 

komisji zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 

rok jednogłośnie pozytywnie. 

Pan przewodniczący P. Jacyk poprosił o głos Panią skarbnik E. Słotwińską, która 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wielkie Oczy (zał. nr 3 do protokołu). Pytań i dyskusji nie było. Projekt uchwały poddano pod 

zaopiniowanie, głosowanie. Członkowie komisji zaopiniowali projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy jednogłośnie pozytywnie. 

Pan przewodniczący P. Jacyk poprosił o głos Panią skarbnik E. Słotwińską, która 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pożyczki długoterminowej dla 

Stowarzyszenia Centrum Inicjatyw Społecznych "Terra Nostra" w Wielkich Oczach (zał. nr 4 do 

protokołu). Pytań i dyskusji nie było. Projekt uchwały poddano pod zaopiniowanie, 

głosowanie. Członkowie komisji zaopiniowali projekt uchwały w sprawie udzielenia pożyczki 

długoterminowej dla Stowarzyszenia Centrum Inicjatyw Społecznych "Terra Nostra" 

w Wielkich Oczach jednogłośnie pozytywnie. 

Pan przewodniczący P. Jacyk poprosił o głos Panią referent G. Wojtasik-Cymbalista, która 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie zamiany nieruchomości (zał. nr 5 do protokołu). 

Nadmieniła również, że został wykonany operat przez rzeczoznawcę, który wycenił 

nieruchomości na te same kwoty. Pytań i dyskusji nie było. Projekt uchwały poddano pod 

zaopiniowanie, głosowanie. Członkowie komisji zaopiniowali projekt uchwały w sprawie 

zamiany nieruchomości jednogłośnie pozytywnie. 

Ustalono zmianę terminu kolejnej komisji na dzień 06.06.2023 r. na godzinę 10:30. 

W związku z wyczerpaniem się porządku posiedzenia Pan radny P. Jacyk podziękował 

wszystkim za udział i zamknął posiedzenie komisji o godzinie 09:44. 

 

 

Protokolant: Małgorzata Machczyńska 

 

 

Przewodniczący Komisji 
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